
Základní informace o průběhu a závěrech mimořádné valné hromady Honebního společenstva 

Křinice konané dne 26.11.2023 

Celkem se valné hromady zúčastnilo 19 členů a pověřených zástupců s celkovým počtem 88% hlasů 

všech členů a 4 hosté – mimo jiné pan Ing. Karel Kubeček z odboru životního prostředí MěÚ Broumov 

a Miroslav Makila Dis., předseda Mysliveckého spolku Hvězdecké Pohoří. Paní starostka obce Křinice 

Lid. Blanka Strnadová se pro nemoc omluvila. 

Valná hromada byla vzhledem k projednávaným tématům hodně pracovní s aktivním zapojením řady 

účastníků. Vzhledem k účasti a zplnomocněním byla valná hromada usnášeníschopná. 

Program mimořádné valné hromady byl na návrh honebního starosty rozšířen o projednání nového 

jednacího řádu valných hromad. Nový jednací řád valných hromad byl schválen. 

Nová nájemní smlouva 

Nová nájemní smlouva byla s dosavadním nájemcem, tj. Mysliveckým spolkem Hvězdecké Pohoří 

uzavřena na další 10 leté období, tj. od 1.11.2023 do 31.10.2033. Nyní nás čeká vyjednání podmínek po 

sloučení s oddělenou částí honebního společenstva Martínkovice. 

Sloučení s oddělenou částí honebního společenstva Martínkovice. 

Honební společenstvo Martínkovice rozhodlo o ukončení své činnosti. Po konzultacích všech 

zúčastněných honebních společenstvech s panem ing. Karlem Kubečkem z MěÚ Broumov byla 

připravena varianta ukončení činnosti honebního společenstva Martínkovice rozdělením honebního 

společenstva a honitby na dvě části – jižní božanovskou a severní křinickou. Toto řešení bylo schváleno 

na valné hromadě honebního společenstva Martínkovice dne 7.11.2023 a honebního společenstva 

Božanov dne 19.11.2023. Honební společenstvo Křinice na své mimořádní valné hromadě také 

schválilo. 

Nyní se připravuje společná žádost honebních společenstev na zápis schválených změn a následně se 

bude připravovat předávací protokol. Po zápisu změn bude zahájeno jednání s mysliveckým spolkem o 

dodatku nájemní smlouvy. 

Změny ve stanovách honebního společenstva Křinice 

Honební starosta s honebním výborem navrhl změnu stanov ve dvou bodech. První návrh na změnu 

výpočtu vypořádacího podílu byl schválen beze změn. 

Druhý návrh na změnu formy zvaní členů na valnou hromadu byl přijat v upraveném znění. Základem 

zvaní na valnou hromadu je zveřejnění pozvánky na úředních deskách obecních úřadů, nadále je možné 

zvát členy individuálně. Honební výbor bude upřednostňovat zvaní a komunikaci s členskou základnou 

prostřednictvím emailů. 

Poznámky k diskusi 

 diskuse k výši nájemného za sloučenou část a zajistitelnosti myslivosti v rozšířené honitbě. 

Konkrétní podmínky bude vyjednávat s mysliveckým spolkem honební výbor 

 bývalý honební starosta JUDr. Bohuslav Steiner předal dokumentaci honebního společenstva na 

základě předávacího protokolu nově zvolenému honebnímu starostovi ing. Lubomíru Stillerovi 

 myslivecký ples se bude konat 3.2.2024. Předběžný zájem o lístky je možno zaslat honebnímu 

starostovi. Každý příspěvek do tomboly je vítán. 

 příští valná hromada se bude předběžně konat 13. či 20.4.2024 

 

Ing. Lubomír Stiller, Honební starosta Honebního společenstva Křinice 


